
Z á p i s 

 

z 5. zasedání Školské rady Základní školy Chotěboř, Smetanova 745,  

okres Havlíčkův Brod 

 

Přítomni:   p. L.Smutná, , M.Landsman, K.Piskačová, S.Francová,  

Omluveni: p. Golubeva, J.Štindlová 

Jako host:  p. ředitel Janda 

   

Jednání Školské rady proběhlo dne 04.10.2023 od 15:00 hod. v ZŠ Smetanova Chotěboř. Přítomni byli 

čtyři členové. Dva členové se omluvili. Rada je usnášení schopná. 

 

Program: 1. Schválení Výroční zprávy     

2. Seznámení s požadavky na provozní příspěvek a plánovanými investicemi a 

opravami na rok 2024 

3. Úprava školního řádu 

4. Ukončení funkce 2 členů školské rady a představení 2 nových členů 

4. Různé 

 

Předsedkyně přivítala přítomné.  

Byla představena Výroční zpráva školy za školní rok 2022/2023. 

 

Ředitel školy seznámil členy s požadavky na provozní příspěvek školy na rok 2024. 

Předpokládané příjmy 393 tis. Kč 

Předpokládané výdaje 6561 tis. Kč 

Celkem požadavek-prostředky od zřizovatele 6168 tis. Kč  

 

Požadavek na investice z rozpočtu zřizovatele v r. 2024 – projektová dokumentace k rekonstrukci 

sociálního zařízení na pavilonu, dokumentace a rekonstrukce šaten (šatní skříňky) pavilon, oprava 

fasády (tělocvična a aula), školní hřiště. 

 

Navržené opravy a údržba v r. 2024 z rozpočtu školy: 

1) dokončení výměny kateder 

2) výměna podlahové krytiny ve třídách 

3) výmalba tříd, chodeb a družiny 

Byla provedena úprava školního řádu v bodě 1.6. Práva a povinnosti pedagogických pracovníků. Byl 

vymazán odstavec: Pedagogičtí pracovníci mají při výkonu své pedagogické činnosti právo na 

využívání metod, forem a prostředků dle vlastního uvážení v souladu se zásadami a cíli vzdělávání při 

přímé vyučovací, výchovné, speciálně pedagogické a pedagogicko-psychologické činnosti. 

 

Luděk Benák a Jaroslav Nejedlý ukončili svoji funkci členů školské rady, neboť nesplňují podmínky 

pro členství – děti ukončili studium na ZŠ Smetanova (členové mohou být pouze zákonní zástupci 

nezletilých žáků školy). 

Novými členy jsou Ing. Milan Landsman (m.landsman@seznam.cz) a Kateřina Piskačová 

(ka.piskacova@seznam.cz). 

 

Diskuse: Diskutovalo se na téma školní hřiště na ZŠ Smetanova. Město by mělo odkoupit pozemky od 

TJ Sokol. Zjistit, zda se na tomto pozemku vybuduje školní hřiště, na které je už spousty let 

vypracovaný projekt. 

Usnesení: 

6.   Školská rada schvaluje předloženou Výroční zprávu za školní rok 2022/2023. 

7.   Školská rada schvaluje změnu ve Školním řádu. 

 

V Chotěboři dne 5.10.2023 

Zapsala: Soňa Francová                         Předseda: Soňa Francová  
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